



**Ir HON Chi-keung, GBS, JP**  
**Permanent Secretary for Development (Works), Government of HKSAR**

Ir HON Chi-keung has been appointed Permanent Secretary for Development (Works) since April 2015.

Ir HON graduated from the Department of Civil Engineering, University of Hong Kong in 1980. He also obtained a master degree in Public Administration from the University in 1997. He is a fellow of the Hong Kong Institution of Engineers and Chartered Institute of Arbitrators.

Ir HON joined the Government as an Assistant Engineer in 1983. He was Project Manager of Hong Kong Island and Islands Development Office of the Civil Engineering and Development Department from November 2008 to January 2011, and Director of Civil Engineering and Development from January 2011 to April 2015 before his appointment as Permanent Secretary for Development (Works).

**香港特別行政區政府**  
**發展局常任秘書長(工務)韓志強, GBS, JP**

韓志強工程師自 2015 年 4 月起獲委任為發展局常任秘書長(工務)。

韓志強工程師於 1980 年在香港大學畢業，獲頒工程學理學士學位。其後於 1997 年獲頒香港大學公共行政學碩士學位。他身兼香港工程師學會及英國特許仲裁司學會的資深成員。

韓志強工程師於 1983 年加入政府，任職助理工程師。他在 2008 年 11 月至 2011 年 1 月期間出任土木工程拓展署港島及離島拓展處處長，而在出任發展局常任秘書長(工務)之前，他在 2011 年 1 月至 2015 年 4 月期間擔任土木工程拓展署署長一職。